



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 26-03-2023 01:53:42 PM Subject: Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 26-03-2023 01:53:42 PM الموضوع: إجتماع الهيئة العامة العادية</p>
<p>With reference to the disclosure instructions of the issuing companies, accounting standards, auditing standards, and the governance instructions of the listed joint-stock companies for the year 2017, we kindly inform you that the Board of Directors of Dar Al-Aman Islamic Finance Company has decided in its meeting held on Sunday 03/26/2023 to invite the ordinary general assembly of the company to hold its regular annual meeting Fourteenth at exactly one o'clock in the afternoon on Sunday 30/04/2023, through the means of electronic and audio-visual communication (Zoom), and you will be provided with official invitations after obtaining approval from the Companies Control Department.</p>	<p>إشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق وتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017، نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي قد قرر في إجتماعه المنعقد يوم الأحد الموافق 26/03/2023 دعوة الهيئة العامة العادية للشركة لعقد إجتماعها السنوي العادي الرابع عشر في تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم الأحد الموافق 2023/04/30 وذلك من خلال وسائل الاتصال الإلكتروني المرئي والمسموع (زووم Zoom) وسيتم تزويدكم بالدعوات الرسمية بعد أخذ الموافقة من دائرة مراقبة الشركات.</p>
<p>26-03-2023</p>	<p>26-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>